
 

Referat af bestyrelsesmøde den 10. maj 2021.  

Aktuel økonomi: 

Saldobalance pr. 30/4 viser, at det er gået fint med kontingentindbetalinger – prøvemedlemmer er 

over budget og vi har fået en del nye medlemmer. Vi er lidt bagud med sponsorindtægter i forhold 

til tidligere år.  

Da vi ikke har kunnet afholde generalforsamling i 2020, har vi ikke kunnet regulere den foreslåede 

kontingentstigning på 250 kr., men hvis den bliver vedtaget på generalforsamlingen, skal den 

opkræves inden årets udgang. Forhøjelsen skal kompensere for det manglende tilskud på 100.000 

kr. i 2021 fra Frederikshavn Kommune. 

Der er p.t. 65 af vores medlemmer der er tilmeldt den nye Golfring, som giver frit spil på 4 baner – 

Brønderslev, Hjørring, Hals og Ørnehøj for et beløb på 975,- kr. Heraf går 100 kr. forlods til 

hjemmeklubben. Læs mere om ordningen på klubbens hjemmeside. 

Greenkeeper: 

Der er lavet en ny kørselsvejledning, som skal følges når der er lukket for kørsel med buggy eller 

scooter på grund af vand på banen.  

Referat fra baneudvalgsmøde ligger på hjemmesiden under ””banen”. 

Proen: 

Der er travlt. Der er godt gang i undervisning af juniorer og begyndere. 

Projektet med ombygning af shoppen er snart færdig. 

Diverse info: 

Der er nu mulighed for afholdelse af vores generalforsamlinger for 2020 og 2021. Begge afholdes 

den 8/6-2021 kl. 18:30 i Sæby Spektrum. Indkaldelse til begge generalforsamlinger laves snarest. 

Vi har nu fået en spiritus bevilling til cafeèn og et nyt menukort er under udarbejdelse. 

Fødevarestyrelsen har været på besøg og de havde ingen bemærkninger. 

Der har været udskiftning i banekontrollen, derfor søgte vi flere hjælpere og der kom 4 nye. De er 

startet op og planen kører frem til uge 39. 


